
Podnet  č. 43/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

Garanič: 

Priechod pre chodcov medzi Berehovom a reštauráciou Amadeus, na jednej strane je 

bezbariérový, na druhej strane je ten obrubník vysoký asi 20-25 cm, trebalo by to nejak 

poriešiť, pri Zlatníctve pána Danka. Je to vysoké, nedá sa tam prechádzať s bicyklom, 

s kočiarom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Je to samozrejme v pláne postupne tak, ako sa začali v časti pri  okresnom úrade, kde bola 

požiadavka hlavne tých, ktorí sú imobilní, navštevujú nemocničné zariadenie, ďalej domov 

dôchodcov a mestský úrad, takže bude sa v tom pokračovať.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


